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Protokół Nr 56/2023/GMiM 

posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej, 

które odbyło się 31 stycznia 2023 roku o godz. 16.00 

 

 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Urzędu Miejskiego w Bielsku-Białej. 

 

Obradom przewodniczył Radny Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Miejskiej i Mieszkalnictwa. 

 

W posiedzeniu nie uczestniczyli: Pan Janusz Buzek – Radny Rady Miejskiej oraz Pan Dariusz 

Michasiów – Wiceprzewodniczący Komisji. 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i przyjęcie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1200/2022 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 22 grudnia 2022 r. - Wieloletniej prognozy finansowej 

miasta Bielska-Białej – DRUK NR 1266. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1201/2022 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 22 grudnia 2022 roku - Uchwała budżetowa miasta 

Bielska-Białej na 2023 rok – DRUK NR 1267. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej 

architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, 

standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być 

wykonane – DRUK NR 1265. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie Uchwały nr XXI/506/2020 Rady Miejskiej  

w Bielsku-Białej w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – DRUK 

NR 1264. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu 

nieruchomości zarządzanych przez Miasto Bielsko-Biała - Zakład Gospodarki 

Mieszkaniowej stanowiących własność Gminy Bielsko-Biała lub Miasta Bielsko-Biała  

na prawach powiatu – DRUK NR 1262. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Bielska-Białej  

na 2023 r. – DRUK NR 1263. 

8. Zaopiniowanie innych projektów uchwał, które wpłyną do Komisji. 

Brak wprowadzonych projektów do porządku obrad. 

9. Sprawy różne Komisji. 

10. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia Komisji i przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

• O godzinie 16.00 otworzył 56. posiedzenie Komisji Gospodarki Miejskiej  

i Mieszkalnictwa i przywitał zebranych. 
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• Dokonał sprawdzenia obecności i potwierdził quorum. 

• Poddał pod głosowanie porządek obrad: 

 

Wynik głosowania: za – 8 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 0 

 

Komisja przyjęła porządek obrad. 

 

 

 

Ad. 2. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1200/2022 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 22 grudnia 2022 r. - Wieloletniej prognozy finansowej 

miasta Bielska-Białej (DRUK NR 1266). 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Zaproponował łączne omówienie projektów uchwał zawartych w Drukach Nr 1266 i 1267  

z przeprowadzeniem oddzielnych głosowań nad każdym projektem (nie zgłoszono sprzeciwu 

wobec przedstawionej propozycji). 

 

Pan Dominik Pawiński – Skarbnik Miasta 

Szczegółowo omówił projekty uchwał zawarte w Drukach Nr 1266 i 1267 w zakresie 

merytoryki Komisji. 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1266: 

 

Wynik głosowania: za – 6 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 2 

 

Komisja wydała opinię Nr 376/2023/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1200/2022 Rady Miejskiej w Bielsku-

Białej z dnia 22 grudnia 2022 r. - Wieloletniej prognozy finansowej miasta Bielska-Białej 

(DRUK NR 1266). 

 

 

 

Ad. 3. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1201/2022 Rady 

Miejskiej w Bielsku-Białej z dnia 22 grudnia 2022 roku - Uchwała budżetowa miasta Bielska-

Białej na 2023 rok (DRUK NR 1267). 

 

Projekt uchwały omówiono w punkcie 2. porządku obrad. 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1267: 
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Wynik głosowania: za – 5 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 3 

 

Komisja wydała opinię Nr 377/2023/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/1201/2022 Rady Miejskiej w Bielsku-

Białej z dnia 22 grudnia 2022 roku - Uchwała budżetowa miasta Bielska-Białej na 2023 rok 

(DRUK NR 1267). 

 

 

 

Ad. 4. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej 

architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, 

standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być 

wykonane (DRUK NR 1265). 

 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

W uzgodnieniu z pozostałymi członkami Komisji odstąpił od szczegółowej prezentacji treści 

ww. projektu uchwały przez Panią Magdalenę Marek – Dyrektora Biura Rozwoju Miasta  

z uwagi na jego dokładne omówienie podczas wcześniejszych posiedzeń innych komisji 

merytorycznych, a następnie zaprosił do dyskusji nad projektem uchwały zawartym w Druku 

Nr 1265. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

• Pan Jerzy Bauer – Radny Rady Miejskiej w sprawie: 

− dopuszczenia w II strefie (w jakiejś formie i ilości) banerów lub bilbordów 

reklamowych; 

− zachwiania równości gospodarczej: brak możliwości umieszczenia przez firmę 

banerów reklamowych na własnej działce na terenie Miasta versus dopuszczenie 

banerów na terenie sklepów wielkopowierzchniowych; 

− powodów zakazu umieszczania reklam wzdłuż dróg poza miastem (możliwość 

wykorzystania ich dla reklamy społecznej); 

− odszkodowań z tytułu wprowadzonych uregulowań; 

Odpowiedzi udzieliła: Pani Magdalena Marek – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta 

(ustawodawca dopuszcza wartościowanie przestrzeni i wprowadzenie różnych zasad 

dla odmiennych form reklamy; reklamy o dużej powierzchni, wolnostojące (bilbordy) 

szpecą krajobraz i wprowadzają chaos reklamowy; przedsiębiorcy mogą się 

reklamować w obszarze II, ale na własnym budynku, jeśli jest w pełni usługowy, 

zajmując do 20% powierzchni, jeśli reklama związana jest z prowadzoną 

działalnością; reklamy społeczne dopuszczone są na terenach miejskich i Skarbu 

Państwa: na placach miejskich, przy chodnikach, czyli „blisko ludzi”, reklam wzdłuż 

dróg nie dopuszcza się ze względów estetycznych i bezpieczeństwa ruchu drogowego; 

ustawa nie przewiduje odszkodowań). 

• Pan Marcin Litwin – Radny Rady Miejskiej w sprawie: 

− pozbawienia przedsiębiorców i mieszkańców możliwości zarobkowej oraz podania do 

publicznej wiadomości informacji, ile Miasto straci dochodów z tytułu wprowadzenia 

takiej uchwały; 
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Odpowiedzi udzielili: Pan Igor Kliś – Sekretarz Miasta (brak obowiązku ustawowego 

wykonania takiej analizy, ustawowym celem jest oczyszczenie przestrzeni w gminach  

z powierzchni reklamowych bez powiązania z rachunkiem ekonomicznym) oraz Pan 

Dominik Pawiński – Skarbnik Miasta (brak możliwości oszacowania rzeczywistych 

kosztów, gdyż nie wszystkie reklamy są legalne, czyli zgłoszone w deklaracjach 

podatkowych). 

− zgłaszanych przez mieszkańców działań służb Miejskiego Zarządu Dróg polegających 

na likwidowaniu bilbordów zlokalizowanych na ogrodzeniach; 

Odpowiedzi udzielili: Pan Wojciech Waluś – Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg  

(nie zna problemu, po otrzymaniu dokładnych lokalizacji takich działań sprawdzi,  

czy są one legalne) oraz Pan Igor Kliś – Sekretarz Miasta (nie wszystkie reklamy 

usytuowane w pasie drogi publicznej są legalne). 

• Pan Maksymilian Pryga – Radny Rady Miejskiej w sprawie złożonej poprawki  

do projektu uchwały z inicjatywy Klubu Radnych Jarosława Klimaszewskiego 

uwzględniającej uwagi zgłaszane przez mieszkańców w konsultacjach społecznych 

(wydłużenie okresu demontażu nośników reklamowych do 2 lat w I strefie i do 5 lat  

w II strefie). W opinii Radnego Marcina Litwina ten czas powinien wynosić 10 lat. 

• Pan Jerzy Bauer – Radny Rady Miejskiej w sprawie konieczności przeprowadzania 

kolejnych konsultacji społecznych z powodu złożonej poprawki do projektu uchwały; 

Odpowiedzi udzielił: Pan Igor Kliś – Sekretarz Miasta (w przypadku tzw. uchwał 

reklamowych brak regulacji wprost w przepisach; są dwie linie orzecznicze, 

najczęściej sądy administracyjne wydają wyroki, że nie trzeba tych konsultacji 

przeprowadzać, natomiast NSA najczęściej nie rozpatruje takich spraw, jeśli do niego 

wpływają). 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku dalszych zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku 

Nr 1265: 

 

Wynik głosowania: za – 5 

 przeciw – 3 

 wstrzymało się – 0 

 

Komisja wydała opinię Nr 378/2023/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic 

reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów 

jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane (DRUK 

NR 1265). 

 

 

 

Ad. 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie Uchwały nr XXI/506/2020 Rady Miejskiej  

w Bielsku-Białej w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (DRUK  

NR 1264). 

 

Pani Joanna Bojczuk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Odpadami  

Szczegółowo omówiła projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1264. Poinformowała,  

że podniesienie stawki opłaty podyktowane jest głównie wzrostem płacy minimalnej, 
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wzrostem cen energii elektrycznej oraz prawie dwukrotnym wzrostem cen paliwa. Projekt 

uchwały był poddany konsultacjom społecznym (wniesiono 5 uwag, z czego 1 po terminie). 

 

W dyskusji głos zabrali: 

• Pan Konrad Łoś – Radny Rady Miejskiej w sprawie podmiotów składających 

uwagi i treści tych uwag; 

Odpowiedzi udzieliła: Pani Joanna Bojczuk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Odpadami (wszystkie uwagi wniosły osoby fizyczne; większość uwag dotyczyła 

stawek opłat ustalonych dla gospodarstw od 4-osobowych i więcej, jedna nie 

dotyczyła przedmiotu konsultacji). 

• Pan Jerzy Bauer – Radny Rady Miejskiej w sprawie: 

− zapisów o podniesieniu stawek w umowie wieloletniej z firmą PreZero; 

Odpowiedzi udzieliła: Pani Joanna Bojczuk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Odpadami (brak klauzul waloryzacyjnych – umowa zawarta na podstawie starych 

przepisów prawa zamówień publicznych, jedynie zapisy z tytułu podniesienia płacy 

minimalnej i wprowadzenia pracowniczych planów kapitałowych). 

− struktury kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi; 

Odpowiedzi udzieliła: Pani Joanna Bojczuk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Odpadami (największym kosztem jest odbiór odpadów – ok. 30 mln zł, kolejnym – ich 

zagospodarowanie – ok. 16 mln zł, następnie prowadzenie PSZOK-ów – ok. 8 mln zł, 

pozostałe koszty to koszty prowadzenia systemu, administracyjne itp. – ok. 3 mln zł). 

− braku wpisanych w uchwale stawek dla gospodarstw mieszanych; 

Odpowiedzi udzieliła: Pani Joanna Bojczuk – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Odpadami (stawka za gospodarstwo mieszane to suma opłat: opłaty z tytułu 

zamieszkiwania (§ 2) oraz niezmienionej opłaty z tytułu prowadzenia działalności 

gospodarczej). 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku dalszych zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku 

Nr 1264: 

 

Wynik głosowania: za – 5 

 przeciw – 2 

 wstrzymało się – 1 

 

Komisja wydała opinię Nr 379/2023/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały o zmianie Uchwały nr XXI/506/2020 Rady Miejskiej w Bielsku-Białej  

w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (DRUK NR 1264). 

 

 

 

Ad. 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu 

nieruchomości zarządzanych przez Miasto Bielsko-Biała - Zakład Gospodarki Mieszkaniowej 

stanowiących własność Gminy Bielsko-Biała lub Miasta Bielsko-Biała na prawach powiatu 

(DRUK NR 1262). 
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Pan Ireneusz Kiecak – Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  

Szczegółowo omówił projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1262. Poinformował,  

że w związku z upływem trzyletniego okresu obowiązywania dotychczas obowiązujących 

umów zawarcie kolejnych umów wiąże się z koniecznością uzyskania zgody Rady Miejskiej 

(dot. 70 umów najmu). 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1262: 

 

Wynik głosowania: za – 8 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 0 

 

Komisja wydała opinię Nr 380/2023/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie na czas nieoznaczony oraz 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu nieruchomości 

zarządzanych przez Miasto Bielsko-Biała - Zakład Gospodarki Mieszkaniowej stanowiących 

własność Gminy Bielsko-Biała lub Miasta Bielsko-Biała na prawach powiatu (DRUK  

NR 1262). 

 

 

 

Ad. 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Bielska-Białej  

na 2023 r. (DRUK NR 1263). 

 

Pan Wiesław Maj – Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej 

Szczegółowo omówił projekt uchwały zawarty w Druku Nr 1263. Poinformował, że co roku 

przyjmowany jest taki program, który zawiera wskazanie wysokości środków finansowych 

przeznaczonych na jego realizację oraz sposób wydatkowania tych środków zgodnie  

z budżetem Miasta. Projekt uchwały został zaopiniowany przez Powiatowego Lekarza 

Weterynarii i zarządców obwodów łowieckich działających na obszarze Miasta, a także został 

poddany konsultacjom z organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

• Pan Marcin Litwin – Radny Rady Miejskiej w sprawie możliwości przywrócenia 

pobierania opłaty od posiadania zwierząt w celu finansowania takich programów 

ochronnych; 

Odpowiedzi udzielił: Pan Dominik Pawiński – Skarbnik Miasta (od 2016 r. 

zaniechano poboru takich opłat z powodu ich nieefektywności i niesprawiedliwości – 

brak obowiązku ewidencjonowania posiadania psa, koszty dochodzenia i poboru opłat 

wyższe od uzyskanych z tego tytułu dochodów). 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec braku dalszych zgłoszeń poddał pod głosowanie projekt uchwały zawarty w Druku 

Nr 1263: 
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Wynik głosowania: za – 8 

 przeciw – 0 

 wstrzymało się – 0 

 

Komisja wydała opinię Nr 381/2023/GMiM o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Bielska-Białej na 2023 r. (DRUK  

NR 1263). 

 

 

 

Ad. 8. 

Zaopiniowanie innych projektów uchwał, które wpłyną do Komisji. 

 

Punkt został wyczerpany w związku z brakiem wprowadzonych projektów do porządku 

obrad. 

 

 

 

Ad. 9. 

Sprawy różne Komisji. 

 

I. Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Przedstawił pismo Radcy Prawnego Jacka Śliwy w imieniu Pani D____ D____ z dnia  

30 grudnia 2022 r. w sprawie podjęcia działań w celu sprzedaży lokalu mieszkalnego nr ___  

w budynku przy ul. Zakątnej ___ w Bielsku-Białej na rzecz Wnioskodawcy oraz odpowiedź 

Zastępcy Prezydenta Miasta Piotra Kuci nr NR.7125.7.2023.WT z dnia 19 stycznia 2023 r.  

w tej sprawie. 

Dokumentacja ww. sprawy znajduje się w aktach Komisji pod numerem 

RM.GMiM.0010.1.2023. 

Pan Wojciech Szmyd – Zastępca Naczelnika Wydziału Nieruchomości udzielił 

szczegółowych informacji w tej sprawie. Poinformował, że odbyły się dwa spotkania  

z Wnioskodawcą: jedno w siedzibie Urzędu Miejskiego, drugie na terenie nieruchomości. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: 

• Pan Konrad Łoś – Radny Rady Miejskiej w sprawie: 

− nieruchomości przy ul. Jaskrowej 11 (interpelacja z dnia 11 stycznia 2023 r. dotycząca 

zalewania lokali mieszkalnych i klatki schodowej przez wody opadowe  

z nieszczelnego dachu oraz odpowiedź Prezydenta Miasta w tej sprawie, a także 

oględziny na miejscu na prośbę mieszkańców); 

Odpowiedzi udzielił: Pan Ireneusz Kiecak – Dyrektor Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej (naprawy dachu były przeprowadzane, finalnie brak możliwości 

wyegzekwowania od wykonawcy naprawy gwarancyjnej dachu z powodu ogłoszenia 

jego upadłości; pod koniec ubiegłego roku zapadła decyzja o wykonaniu nowego 

pokrycia dachowego – realizacja po okresie zimowym). 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji zobowiązał się do szczegółowego 

przeglądu całej dokumentacji tej sprawy w Zakładzie Gospodarki Mieszkaniowej. 

− modernizacji obiektów nadbrzeżnych (elementy małej architektury wykonanie  

z nietrwałego materiału – widoczna erozja biologiczna już po kilku miesiącach); 
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Odpowiedzi udzielił: Pan Wiesław Maj – Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej 

(Miasto już korzysta z gwarancji w celu naprawy zniszczonych elementów, koszty 

utrzymania tych obiektów będą znane dopiero po roku ich eksploatacji; domki dla 

owadów zgodnie z zaleceniami nie mogą być zaimpregnowane; trwałość projektu 

wynosi 5 lat i w tym czasie trzeba go utrzymywać – po tym okresie można będzie 

dokonać zmian). 

• Pan Marcin Litwin – Radny Rady Miejskiej w sprawie: 

− zalania kostki brukowej asfaltem na ul. Komorowickiej w części drogi będącej świeżo 

po kompleksowym remoncie; 

Odpowiedzi udzielili: Pan Wojciech Waluś – Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg 

(nastąpiło uplastycznienie podbudowy, powód będzie możliwy do określenia  

po rozkopaniu drogi na wiosnę) oraz Pan Adam Ruśniak – Zastępca Prezydenta 

Miasta (pod drogą są zlokalizowane różne sieci z mediami). 

− wysokości nałożonych kar za nieprawidłowe odśnieżanie Miasta; 

Odpowiedzi udzielił: Pan Wojciech Waluś – Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg 

(wystawiono noty w wysokości stu kilkudziesięciu tysięcy zł dla dwóch firm; 

informacja dostępna w przestrzeni medialnej). 

W odpowiedzi Pan Radny Litwin złożył wniosek w sprawie przedstawienia przez 

MZD kompleksowej informacji dotyczącej nałożonych kar za nieprawidłowości 

w odśnieżaniu Miasta w formie pisemnej na następnym posiedzeniu Komisji. 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  

ww. wniosek: 

 Wynik głosowania: za – 2 

 przeciw – 2 

 wstrzymało się – 2 

Wniosek nie został rozstrzygnięty – nie uzyskał wymaganej większości. 

− kontynuacji budowy mieszkań komunalnych na ul. Solskiego (czy nastąpiła wymiana 

inwestora nadzoru budowlanego tej inwestycji); 

Odpowiedzi udzielili: Pan Adam Ruśniak – Zastępca Prezydenta Miasta (brak 

informacji na ten temat – nie nadzoruje Wydziału Inwestycji) oraz Pan Ireneusz 

Kiecak – Dyrektor Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej (inspektor nadzoru 

inwestorskiego nie bada sytuacji finansowej firmy, w przypadku opóźnień  

w wykonaniu prac można wzywać do przyspieszenia tempa prac lub nakładać kary 

umowne, uzgodnienia z gestorami sieci mogą opóźniać prace). 

 

 

Ad. 10. 

Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Pan Szczepan Wojtasik – Przewodniczący Komisji 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Posiedzenie zakończono o godz. 17:22. 

 

 

Protokołowała Przewodniczący Komisji 

/-/ Monika Bronowska Gospodarki Miejskiej i Mieszkalnictwa 

 /-/ Szczepan Wojtasik 


